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Tisztelt Elnök Asszony!

"Milyen rendszerességgel takarítanak a MÁV szerelvényein?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter
úrhoz.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Koszorús László, országgyűlési képviselő (Fidesz-MPSZ) vagyok . Mivel lakhelyem és
munkahelyem magyarországi viszonylatban elég messze esik egymástól, jogosítvány
hiányában, gyakran utazom vonattal .

Sajnos, gyakran tapasztaltam az utazások során, hogy a kocsik tisztasága hagy némi
kívánni valót maga után, és ez az állapot hosszú idő alatt sem javult .

Ezért szeretném megkérdezni, hogy a különböző típusú vasúti szerelvényeket milyen
rendszerességgel takarítják (kívül/belül)?

Várom válaszát .

Írásbeli kérdés

Koszorús László
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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